
Protokół nr 11/2016 

posiedzenia 

Komisji Oświaty i Kultury 

w dniu 24 października 2016 r., w godz. 13
30

 – 14
15

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko otworzył posiedzenie 

Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Informacja dotycząca wyników nauczania w roku szkolnym 2015/2016. 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXVII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

● Członkowie Komisji Oświaty i Kultury jednogłośnie przyjęli protokół nr 10/2016  

z dnia 27 września 2016 roku. 

 

 

Ad.3 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Promocji i Turystyki – Ewa Popławska zapoznała 

członków komisji z informacją dotyczącą wyników nauczania w roku szkolnym 2015/2016 - 

załącznik nr 2 do protokołu. Odnośnie wyników matur poinformowała m.in., że do matury 

we wszystkich szkołach przystąpiło 200 osób. Największe trudności sprawił egzamin z 

matematyki - na 53 osób, które miały poprawkę z matury, 46 miały ją z matematyki (16 z 

ZSP w Białogardzie, 20 z LO w Białogardzie i 10 z ZSP w Tychowie). Po zakończeniu sesji 

poprawkowej ostatecznie zdawalność matur przedstawia się następująco: LO w Białogardzie 

– 78 %, ZSP w Białogardzie 76 %,  ZSP w Tychowie – 74 %. Dodała, że szczegółowe 

informacje przekażą podczas Sesji Rady Powiatu dyrektorzy poszczególnych szkół.  

 

Komisja Oświaty i Kultury zapoznała się z w/w informacją. 
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Ad.4 

Komisja Oświaty i Kultury zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie na 

XXVII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) przyjęcia „Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”, co 

przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”. 

Poinformował, że projekt dokumentu został opracowany przez Instytut Rozwoju 

Regionalnego z Szczecina. Przeprowadzono również  konsultacje z wszystkimi samorządami 

wchodzącymi w skład Powiatu Białogardzkiego. Dnia 17 października br. odbyło się 

spotkanie z radnymi odnośnie w/w dokumentu podczas którego radni zgłosili swoje uwagi. 

Następnie Wicestarosta zapoznał z treścią protokołu zmian, który jest odpowiedzią na 

zgłoszone przez radnych uwagi do strategii (protokół ten otrzymali wszyscy radni). 

Podkreślił, że to bardzo ogólny dokument na mocy którego powiat będzie mógł występować o 

środki zewnętrzne na poszczególne inwestycje. 

Przewodniczący Komisji - Jan Połuboczko zapytał jaki był sens tworzenia takiego 

dokumentu. 

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto poinformował, że jeśli powiat stara się o 

dofinansowanie danej inwestycji i jest ona zawarta w strategii rozwoju powiatu to wówczas 

powiat uzyskuje więcej punktów w konkursie.  

Przewodniczący Komisji - Jan Połuboczko odniósł się do wskazanych w strategii inwestycji 

drogowych. Zapytał która z nich będzie realizowana w 2017 roku. 

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto poinformował, że Zarząd Powiatu zastanawia się 

nad modernizacją drogi do Pustkowa.  

Przewodniczący Komisji - Jan Połuboczko zauważył, że powiatowi najlepiej wychodzą 

inwestycje polegające na termomodernizacji obiektów.  

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto przyznał rację rademu i dodał, że działania te są 

realizowane dzięki dobrej współpracy z Związkiem Miast i Gmin Dorzecza Parsęty.  

Przewodniczący Komisji - Jan Połuboczko przypomniał, że przekazano środki do remont 

pomieszczeń na archiwum starostwa. Rady zapytał czy archiwum zostało już tam 

przeniesione. 

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto poinformował, że remont został zakończony. 

Obecnie trwają rozmowy sekretarza z naczelnikami poszczególnych wydziałów starostwa 

odnośnie zagospodarowania tych pomieszczeń.  

Przewodniczący Komisji - Jan Połuboczko stwierdził, że przekonywano Radę Powiatu, że 

pomieszczenie to jest bardzo potrzebne na archiwum. Okazuje się teraz, że od roku stoi puste. 

Oświadczył, że będzie głosował przeciw omawianemu dokumentowi, ponieważ z roku na rok 

powiat przeznacza coraz mniejsze środków na inwestycje. Nie ma więc rozwoju, a jest 

degradacja.  

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto poinformował, że nie można patrzeć na ten 

dokument jako wytyczne. Następnie odniósł się do kosztów dotyczących inwestycji 

drogowych. Oświadczył, że koszt remontu jednego kilometra drogi w ramach dofinansowania 

z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, czy „schetynówek” wynosi 1 mln zł. , a ramach  

środków własnych np. poprzez powierzchniowe utwardzanie na zimno to około 150 tys.– 200 

tys. zł.  
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Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia 

„Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia 

„Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 1 głos, wstrzymujące – 2 głosy 

nie zajęła stanowiska odnośnie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 

„Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

b) podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna 

edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu 

białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić będzie Miasto Białogard, co przedstawia 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

w sprawie podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna 

edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu 

białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić będzie Miasto Białogard.  

Przewodniczący Komisji - Jan Połuboczko zapytał dlaczego liderem projektu został 

samorząd Miasta Białogard. 

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto stwierdził, że liderem został w/w samorząd, 

ponieważ ma największą liczbę placówek.  

Radny – Bogusław Stanczewski zapytał o wysokość środków jakie będą mogły pozyskać 

samorządy w ramach w/w projektu. 

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto poinformował, że samorządy będą mogły 

pozyskać środki w wysokości 2.700.000 zł. Dodał, że dzięki temu, że w ten program 

zaangażowały się prawie wszystkie samorządy gminne z terenu naszego powiatu nasza oferta 

będzie dodatkowo punktowana.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie podjęcia 

przez Powiat Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w 

celu realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja – kompleksowy program 

wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu białogardzkiego”, w którym funkcje 

lidera pełnić będzie Miasto Białogard. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie podjęcia przez 

Powiat Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu 

realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja – kompleksowy program 

wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu białogardzkiego”, w którym funkcje 

lidera pełnić będzie Miasto Białogard. 
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Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania z innymi 

jednostkami samorządu terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, 

nowoczesna edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół i placówek oświatowych z 

terenu powiatu białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić będzie Miasto 

Białogard, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

c) wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza Parsęty” 

przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia jej 

regulaminu, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza Parsęty” 

przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia jej 

regulaminu. 

Radny – Marek Anusz zapytał ile osób zostanie zatrudnionych w ramach mającej powstać 

Społecznej Straży Rybackiej. 

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto oświadczył, że z tym pytaniem należy zgłosić się 

do Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie. W kompetencji Rady 

Powiatu jest tylko podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na jej utworzenie oraz 

ustalenie jej regulaminu. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyrażenia 

zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza Parsęty” przez Związek Miast i 

Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia jej regulaminu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody 

na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza Parsęty” przez Związek Miast i Gmin 

Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia jej regulaminu. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej 

„Dorzecza Parsęty” przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie 

oraz ustalenia jej regulaminu, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 
 

d) informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2016 roku, co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2016 roku.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku. 
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W chwili obecnej posiedzenie opuściła radna Beata Pawlik. W posiedzeniu uczestniczy trzech 

członków komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 2 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku, 

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

e) informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku, co przedstawia załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

w sprawie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2016 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2016 roku. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 2 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2016 roku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 
 

f) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016, co przedstawia załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016. Poinformował m.in., że jedna z głównych 

zmian w budżecie dotyczy zakupu środka transportu dla osób niepełnosprawnych. Powiat ma 

możliwość pozyskania dofinansowania na ten cel z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w wysokości 70 %. Dodał, że z uwagi na fakt, że do Powiatowego 

Domu Samopomocy w Białogardzie dowożone są osoby z wszystkich gmin powiatu 

samorząd powiatowy zwrócił się z wnioskiem do gmin o dofinansowanie tego zakupu.  

Przewodniczący Komisji – Jan Połuboczko zapytał czy prawdą jest, że osoby 

niepełnosprawne mogą starać o dofinansowanie do kursu na prawo jazdy oraz zakupu 

samochodu. 
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Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto poinformował, że w tej chwili nie potrafi 

odpowiedzieć na to pytanie, ale zorientuje się w temacie i udzieli odpowiedzi radnemu.  

Radny – Marek Anusz poprosił o więcej informacji dotyczących zakupu dodatkowego 

sprzętu dla Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie.  

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto poinformował, że z uwagi na fakt, że jednostka 

wypracowała dodatkowe dochody dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie 

zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na zakup takiego sprzętu.  

W ramach tych środków będzie zakupiona: zagęszczarka, pług śnieżny i rozsiewacz do soli i 

piasku. 

Radny – Marek Anusz zapytał czy wszystkie ciągniki jakimi dysponuje Zarząd Dróg 

Powiatowych w Białogardzie są sprawne.  

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto poinformował, że trudno mu odpowiedzieć na to 

pytanie, ponieważ na pewno dobrze się sprawuje ciągnik Białorus, który został zakupiony w 

tym roku. Pozostałe ciągniki na zmianę ciągle są w naprawie. Stwierdził, że sprzęt w tej 

jednostce jest bardzo mocno eksploatowany, ponieważ jednostka w ramach środków 

własnych stara się utrzymać tak dużą sieć dróg powiatowych. 

Radny – Marek Anusz oświadczył, że zadał to pytanie, ponieważ mieszkańcy próbujący 

zgłosić do Zarządu Dróg Powiatowych konieczność wykonania jakiegoś remontu słyszą od 

dyrektora, że sprzęt jest w naprawie. 

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto potwierdził, że tak właśnie jest.  

 

W chwili obecnej na posiedzenie komisji wróciła radna Beata Pawlik. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2016. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2016. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za -  1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 3 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2016, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

g) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 

– 2025, co przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na 

lata 2016 – 2025. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025. 
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Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw - 0 głosów, wstrzymujące – 3 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.5 

● Radna – Beata Pawlik zgłosiła uwagę, że po raz kolejny termin sesji w powiecie pokrywa 

się z terminem sesji w Karlinie. Ponadto radni reprezentujący Gminę Karlino prosili również, 

aby na sesji w Karlinie był obecny dyrektor Zarządy Dróg Powiatowych w Białogardzie.  

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto oświadczył, że przekazał już dyrektorowi te 

uwagi. Odnośnie terminu sesji oświadczył, że na pewno nie było to celowe działanie. 

Następnie przeprosił radnych za zaistniałą sytuację.  

 

●● Przewodniczący Komisji - Jan Połuboczko zapytał kiedy rozpoczną się prace związane z 

budową ścieżki rowerowej Białogard – Karlino.  

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto poinformował, że sprawa była poruszana na 

ostatnim konwencie. Przypomniał, że inwestycja będzie prowadzona przez Zarząd Dróg 

Wojewódzkich, a  prace rozpoczną się prawdopodobnie w przyszłym roku.  

Radny – Marek Anusz poprosił Wicestarostę, aby sprawdził czy ten odcinek zostanie 

wykonany w pierwszym etapie całej inwestycji.  

 

 

●●● Przewodniczący Komisji - Jan Połuboczko zapytał kiedy radni otrzymają projekt 

budżetu Powiatu Białogardzkiego na 2017 rok.  

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto poinformował, że skarbnik powiatu otrzymała 

dopiero wskaźniki z ministerstwa.  

 

●●●● Radny – Marek Anusz odniósł się do zapisów zawartych w informacji Zarządu 

Powiatu z działań w okresie międzysesyjnym. Zapytał jakie to środki trwałe zostały 

zlikwidowane w Zarządzie Dróg Powiatowych w Białogardzie.  

Radny, a zarazem członek Zarządu Powiatu – Bogusław Stanczewski poinformował, że były 

to urządzenia do ładowania piasku i soli na przyczepę, które całkowicie się już zużyły.  

Radny – Marek Anusz zapytał Wicestarostę od kiedy Przewodniczący Rady Powiatu jest 

zatrudniony w Zarządzie Dróg Powiatowych w Białogardzie.  

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto poinformował, że zatrudniony jest od 

października 2015 roku i pełni funkcję magazyniera.  

Radny – Marek Anusz stwierdził, że jego zdaniem przy tak niskim budżecie jednostki 

tworzenie nowego etatu jest niewłaściwe.  

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto poinformował, że to było stanowisko 

dofinansowane z środków Powiatowego Urzędu Pracy w Białogardzie.  

Przewodniczący Komisji - Jan Połuboczko przypomniał, że dofinansowanie przysługuje 

tylko na rok, a potem jednostka zobowiązana jest do utrzymania stanowiska przez określony 

czas. Oświadczył, że jego zdaniem w tej sytuacji, kiedy połowa budżetu Zarządy Dróg 

Powiatowych przeznaczana jest na wynagrodzenia należałoby się zastanowić nad likwidacją 

tej jednostki i wykonywaniu tych zadań w ramach prac zleconych.  

Radny – Bogusław Stanczewski stwierdził, że należałoby przeprowadzić analizy dotyczące 

wartości prac jakie wykonuje jednostka. Oświadczył, że jest przekonany, że wykonanie danej 

pracy przez jednostkę jest znacznie tańsze, niż zlecenie tej pracy firmie zewnętrznej.  



 8 

Radny – Marek Anusz zapytał Wicestarostę kiedy ostatnio przejeżdżał przez drogę do Dobla, 

Sławoborza lub Mierzyna. 

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto poinformował, że w czerwcu br. zrobił objazd 

dróg powiatowych położonych na terenie Gminy Białogard i Gminy Tychowo. Oświadczył, 

że niestety niektóre odcinki dróg są z złym, stanie technicznym, ale trzeba wziąć pod uwagę 

możliwości powiatów w pozyskaniu na te inwestycje środków z zewnątrz – tylko Program 

Rozwoju Obszarów Wiejskich lub „schetynówki”. Dodał, że największy problem będzie z 

mostami i przepustami.  

 

●●●●● Radna – Beata Pawlik poprosiła o więcej informacji związanych z kontrolą jaka 

została przeprowadzona w szpitalu w Białogardzie. 

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto poinformował, że powiat wystąpił do spółki 

Centrum Dializa, aby ustosunkowała się na piśmie w dwóch kwestiach. Pierwszej dotyczącej 

sytuacji jaka miała miejsce w szpitalu związanej z nie odpowiednim potraktowaniem 

pacjenta. Dodał, że powiat wystąpił do Narodowego Funduszu Zdrowia o opinię w tej sprawie 

– czy wszystkie procedury zostały przeprowadzone zgodnie z prawem. Druga sprawa 

dotyczyła kontroli Państwowej Inspekcji Pracy w szpitalu. Powiat wystąpił o protokół z 

kontroli i wystąpienie pokontrolne. Dodał, że są plany, aby prezes Regionalnego Centrum 

Medycznego w Białogardzie zabrał głos na listopadowej Sesji Rady Powiatu, a prezes spółki 

Centrum Dializa na grudniowej sesji.  

 

 

Ad.6 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

                Przewodniczący  

  Komisji Oświaty i Kultury 

 

Jan Połuboczko 


